
Eenmalige energietoeslag lagere inkomens inleiding

Het kabinet komt samen met de gemeenten met een eenmalige generieke 
tegemoetkoming die lagere inkomens gedeeltelijk moet compenseren voor de stijgende 
energieprijzen. Daarnaast ontvangen huishoudens met een inkomen op of net boven het 
sociaal minimum via de categoriale bijstand eenmalig circa 200 euro om hen te helpen 
bij het betalen van de energierekening. De gemeenten dienen deze compensatieregeling 
uit te voeren. Echter de groep mensen die dit bedrag kunnen ontvangen is groter dan de 
groep mensen die al bekend zijn bij de gemeente via de Participatiewet. Deze groep 
mensen moet de tegemoetkoming zelf aanvragen. De uitbetaling zou in het eerste 
kwartaal van 2022 moeten plaatsvinden.

1. Is het college inmiddels geïnformeerd over deze regeling?

Nee, we hebben op moment van schrijven (2 maart 2022) nog steeds geen nadere 
informatie ontvangen. 
Er moet eerst nog een wetswijziging komen, voordat de regeling uitgevoerd kan worden. 
Het wetsvoorstel is op 25 februari 2022 voor advies naar de Raad van State gestuurd. Na 
het advies moet het bij de Tweede Kamer worden ingediend. 
In december werd aangekondigd dat de toeslag uiterlijk in het eerste kwartaal van 2022 
betaald zou worden. Gezien voorgaande is inmiddels duidelijk dat we dat niet gaan 
redden. De VNG heeft bij het kabinet gepleit ervoor te zorgen het nu al mogelijk te 
maken de toeslag uit te keren. 

2. Zo ja, hoe gaat de gemeente dit communiceren naar de inwoners van 
Heerenveen?

Voor nu hebben we een bericht op heerenveen.nl geplaatst, waarin o.a. staat dat op dit 
moment nog niet duidelijk is wanneer het bedrag uitgekeerd kan worden. Daarnaast 
hebben we in februari in Groot Heerenveen een artikel gepubliceerd over 
energiearmoede, waarin ook aandacht was voor de energietoeslag. Tevens hebben we 
erover op Facebook gecommuniceerd. 
Zodra wij de toeslag kunnen betalen, zullen we de inwoners nader informeren. 
Bijvoorbeeld over wanneer de bijstandsgerechtigden het bedrag op hun rekening 
ontvangen en hoe andere minima een aanvraag kunnen indienen. 
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Zoals het er nu naar uitziet, zullen we de bij ons bekende minima per brief informeren, 
een persbericht opstellen en zullen we onze website en social media kanalen gebruiken 
om inwoners te informeren. Uiteraard stellen we ook onze eigen medewerkers en 
deelnemers van de Regiegroep Armoede op de hoogte, zodat zij inwoners met een laag 
inkomen op de regeling kunnen wijzen. 
Het ligt in de verwachting dat ook landelijk extra aandacht aan de energietoeslag besteed 
zal worden. 

3. Wordt de gemeente extra gecompenseerd om deze regeling uit te voeren?

Het is op dit moment niet duidelijk of we gecompenseerd worden om deze regeling uit te 
voeren. 


